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MESTO Myjava
Komisia mládeže, kultúry a športu

Zápisnica č. 9/2024
zo zasadnutia komisie zo dňa 19.11.2024

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program:
1. Otvorenie
2. Posudzovanie a schvaľovanie žiadostí o dotácie na rok 2025
3. Schválenie obsahu kroniky za rok 2023
4. Informácie o príprave kalendára podujatí na rok 2025
5. Návrh na prípravu kalendária
6. Rôzne

K bodu č. 1:
Zasadnutie Komisie mládeže, kultúry a športu Mesta Myjava otvorila a viedla predsedníčka Mgr.
Viera Feriancová. Po privítaní prítomných skonštatovala, že dnes je komisia uznášania schopná.
Materiály boli členom komisie mládeže, kultúry a športu (ďalej len KMKaŠ) zaslané mailom, spoločne
s pozvánkou.

K bodu č. 2:
Predsedníčka Mgr. Viera Feriancová upozornila na chybu v predložených žiadostiach:
- v tabuľke zoznamu žiadostí dodanej mestom za oblasť šport je nesprávne uvedená požadovaná
suma 500 eur TJ Spartak Myjava-stolný tenis, ktorý na základe žiadosti žiada 200 eur,
- za oblasť kultúra je prijatá žiadosť od OZ bratstva Čechov a Slovákov Javorina, ktorá je v rozpore
s prijatým VZN.

Predsedníčka  Mgr.  Viera  Feriancová  ďalej  navrhla  doplniť  do  formulára  žiadostí  na  rok  2026
predpokladaný  počet  účastníkov,  predpokladanú návštevnosť  a  taktiež  požiadala  o  dôslednejšiu
kontrolu zasielaných podkladov do komisie.
Nasledovalo hlasovanie o návrhu na doplnenie žiadostí 2026 o predpokladaný počet účastníkov,
predpokladanú návštevnosť a prísnejšiu kontrolu zasielaných podkladov.
za: 10, Feriancová, Tomič, Gála, Hargaš, Ptáčková, Petráková, Jastrab, Vido, Duga, Michalcová
zdržal sa: 0
proti: 0

Predsedníčka Mgr. Viera Feriancová vzniesla návrh na zdržanie sa hlasovania podpredsedu komisie
Ing. Stanislava Tomiča v žiadostiach pod TJ Spartak Myjava, nakoľko je štatutárom tejto neziskovej
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organizácie.
Nasledovalo  hlasovanie  za  zdržanie  sa  hlasovania  podpredsedu komisie  Ing.  Stanislava  Tomiča
v žiadostiach , kde je žiadateľom TJ Spartak Myjava.
za: 5, Feriancová, Gála, Hargaš, Petráková, Michalcová
zdržal sa: 1, Ptáčková
proti: 3, Duga, Jastráb, Vido

Oblasť ŠPORT
Spoločný limit pre fyzické osoby jednotlivci, aj právnické osoby je spolu 10.000,00 eur.

Žiadateľ: Požadovaná
suma

Návrh
komisie Poznámka

TJ Spartak Myjava-Kopaničiarska 10-
ka 2000 eur 1700 eur  

TJ Spartak Myjava-stolný tenis 200 eur 100 eur  
TJ Spartak Myjava - kolobežkovanie 1000 eur 500 eur  
TJ Spartak Myjava - olypmpiáda MŠ 3000 eur 1800 eur  
TJ Spartak Myjava - plávanie 500 eur 400 eur  
SPARTAK MYJAVA, .a.s.  - turnaj
futbal.prípraviek 3000 eur 1700 eur  

Jakub Štetina - karate 2700 eur 1350 eur 150 eur presunuté
z kultúry

Ondrej Bučenec- Šárka slivková 800 eur 800 eur  
Gála Matej - volejbal 600 eur 600 eur  

Matej Horniak - bežecké lyžovanie 3000 eur 1350 eur 150 eur presunuté
z kultúry

spolu: 16800 eur 10300 eur  

Oblasť KULTÚRA
Spoločný limit pre fyzické osoby jednotlivci, aj právnické osoby je spolu 9.000,00 eur.

Žiadateľ: Požadovaná
suma

Návrh
komisie Poznámka

Michalec Ján - koncert MUZIKANTI 1500 eur 1500 eur  
Cirkevný zbor ECAV - adventné
koncerty v kostole 6000 eur 6000 eur  

OZ bratstva Čechov a Slovákov
Javorina - slávnosti.. 200 eur - nesúlad

s VZN

Komisia ponechala požadovanú
sumu ako rezervu a navrhuje
žiadosť podporiť ako mimoriadnu
dotáciu primátora.

Hasiči 1000 eur 1000 eur  
Spolu: 8700 eur 8500 eur  

Z  oblasti  kultúra  je  presunutých  300  eur  do  oblasti  šport.  V  nasledujúcom  roku  bude  preto
na základe zhody v komisii, v prípade potreby presunutých 300 eur na oblasť kultúra. Členovia
KMKaŠ  odporúčajú  dotovať  žiadosť  OZ  bratstva  Čechov  a  Slovákov  Javorina  -  slávnosti..  ako
mimoriadnu dotáciu udelenú primátorom na čo ponechali rezervu 200 €.

Predsedníčka Mgr. Viera Feriancová dala hlasovať za navrhnuté dotácie.
za: 10, Feriancová, Tomič, Gála, Hargaš, Ptáčková, Petráková, Jastrab, Vido, Duga, Michalcová
zdržal sa: 0,
proti: 0,
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K bodu č. 3:
Predsedníčka  Mgr.  Viera  Feriancová  a  podpredseda  Ing.  Stanislav  Tomič  opäť  upozornili
na  nedostatky  v  obsahovej  aj  formálnej  stránke  predloženej  kroniky  za  rok  2023.

Bod sa preto presunul do ďalšej komisie KMKaŠ.

K bodu č. 4:
Podľa informácií od vedúcej odd. mládeže, kultúry a športu neboli dodané do termínu potrebné
podklady od Múzea Slovenských národných rád pre kalendár podujatí na rok 2025.
Mgr. Alena Petráková preto prisľúbila zaslať podklady do 20.11.2024.

K bodu č. 5:
Mgr. Alena Petráková pošle do ďalšej komisie KMKaŠ prvý náhľad s formou kalendária na rok 2025.
Predsedníčka Mgr. Viera Feriancová vyzdvihla význam a ďalšie použitie kalendária.

K bodu č. 6:
Nakoľko živá diskusia prebiehala počas rokovania, do tohto bodu sa nik neprihlásil.

Mgr. Viera Feriancová
predseda komisie

Mgr. Tomáš Fidrich
zapisovateľ


